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Tytuł zapowiada bardzo poważny artykuł. Prawdopodobnie temat ten będzie stale
rozszerzzany. Na razie jednak zestawmy tylko dwa teksty:

      

"Polacy wciąż są głodni sukcesów. Państwo musi tworzyć warunki, by mogli je osiągać. Nie
możemy budować przepisów w związku z tym zakładając, że każdy będzie chciał je łamać lub
omijać. Ci, którzy przepisy łamią, muszą być karani, ale duch prawa musi przede wszystkim
służyć ogromnej większości uczciwych ludzi. Wiem, że to pewnie najambitniejsze zadanie ze
wszystkich, jakie na siebie biorę.

  

Nie ma jednego ruchu, który można wykonać, bo nie jest to jeden ruch. Żeby to zmienić
potrzebna jest tytaniczna praca całego rządu. Musimy wdrożyć „zasadę 99%” polegającą na
tym, że całe nasze prawo w obszarze wolności gospodarczej tworzymy z myślą o tych 99%
uczciwych, a nie 1% cwaniaków.".

  

To powiedziała premier polskiego rządu Ewa Kopacz w swoim expose z pździernika 2014 r..

  

A co mówią fakty? Przeczytajmy  Białe kołnierzyki częściej oszukują - na łamach Biznes.pl

  

Rząd czeka zaprawdę tytaniczna praca, o ile są to w ogóle zamierzenia realne w perspektywie
tak krótkiej kadencji.
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https://www.premier.gov.pl/realizacja-planow/expose-premier-ewy-kopacz-stenogram.html
http://biznes.pl/kraj/biale-kolnierzyki-czesciej-oszukuja/1le52

